
Pogrešajo mladino
Med najboij delavnimi dnižbenopoii-

tičnimi in družbenimi organizacijami v
krajevni skupnosti Vrhovd, je prav goto-
vo krajevna konf erenca ZRVS. Rezervni
vojaški starešine so s svojim delom pri-
sotni v vseh akcijah, ki jih izvajajo v
njihovi KS. S svojim delom so si vrtaovSd
rezervni starešine priborili tudi sioves
ene najboljših tovrstnih organizadj v na-
šiobdni.

Da so dobri streld, dokazujejo rezervni
vojaški starešine z Vrhovc tudi na vsa-
koletnih preverjanjih znanja.

Kljub temu pa so na nedavni letni
volilni konferenci ugotovili, da njihova
organizacija še ni zaživela tako, kot bi
morala. V vseh organih konference po-
grešajo mlade, ki bi prav gotovo poživili
dejavnost in prinesli nove pobude za še
bolj uspešno delo. Opozorili so tudi na
dejstvo, da je mladinska organizacija na
Vrhovcih dejansko mrtva. Pri tem so po-

udarili, da so vse družbenopolitične or-
ganizacije in drugi krivi za sedanje sta-
nje. Po drugi strani pa so ugotovili, da ni
vsa mladina pasivna, ampak se v delu
vključuje drugje.

Rezerni starešine so se tudi vprašali,
zakaj se je volilne konference udeležilo
tako malo članov. Ugotovili so, da so to
stalni problemi tudi pri vseh vrstah uspo-
sabljanja in izobraževanja. Tudi pri njih
ugotavljajo, da manjkajo vedno eni in
isti Ijudje. Predlagali sa naj bi sklicali
aktiv ZK pri KK ZRVS in tam razčistili
problem udeležbe.

Opozorili so tudi, da je praktično pre-
kinjena zveza z vodstvom občinske kon-
ference ZRVS. Pošte skoraj ne prejema-
jo več, spremembe članstva pa zamujajo
tudi po nekaj mesecev. Poudarili so, da
je treba te stvari ažurirati, saj bi s tem
postala organizacija le bolj učinkovita.

Seveda pa so opozorili tudi na uspehe,
ki so jih dosegli v minulem obodbju.
Najbolj so ponosni na uspehe športnih
ekip, ki so v streljanju, kegljanju in
orientaciji dosegle vidne uspehe v občin-
skem merilu. Krona uspešnega dela s
športnimi ekipami pa je bilo prav gotovo
prvo mesto, ki ga je dosegla ekipa re-
zervnih vojaških starešin in mladine v z
Vrhovc in sosednje KS Brdo na pohodu
»Po poteh heroja Kebeta« v Dražgošah.
Tudi letos so se udeležili te manifestacije
in se uvrstili v sredino sodelujočih ekip.

Ob koncu so razrešili stare organe
konference in izvolili nove. Za predsed-
nika so izbrali Ivana Grebenca ẑa pod-
predsednika Jožeta Prijatelja in za se-
kretarja Marka Podobnikarja.

Po končani konferenci pa je Tomislav
Cukrov,ki je dva mandata vodil KK
ZRVS Vrhovci takole ocenil potek zase-
danja: »Menim, da je bila konferenca
odkrita in kritična. Novemu vodstvu je
dala veliko koristnih napotkov za delo v
prihodnje, in če jih botno uresničili le
nekaj, bo naše delo še veliko bolj uspeš-
no. Novemu vodstvu tudi želim, da bi v
delu vključilo še več članov, ki jih naše ni
moglo. Vsi člani starega vodstva pa bo-
mo novemu pomagali po naših najboljših
močeh«.

KuB.


